Victory, double podium and a revelatory team effort for Sodikart in KZ2

The 2024 WSK Open Series kicked off in Franciacorta with a large field of 82 drivers in the KZ2 category and a sensational overall result for the Sodikart brand: victory for Senna Van Walstijn, two Sodi chassis on the podium and six in the top 12! The French team, with the support of CPB Sport, provided their drivers with particularly high-performance equipment for this major international event.

Van Walstijn dominant from the heats to the Final

Three weeks after Arthur Poulain's victory in the Andrea Margutti Trophy at Lonato, the Sodi-TM team wasted no time in getting back to winning ways. On the challenging Franciacorta track, with its fast corners, violent braking and lap averages of over 100 km/h, the Sodikart chassis proved to be extremely effective. With four wins out of five, Senna Van Walstijn took the lead after the Qualifying Heats, which also saw Emilien Denner and Giuseppe Palomba win.

Grouped together in Prefinal A, Van Walstijn, Denner and Palomba finished 1st, 3rd and 4th respectively, with Denner setting the fastest lap of the race. The very high pace set by the drivers of the official Sodikart team did not let up in the Final, quite the reverse.

A winning team effort

Ahead of his main rival at the start of the Final, Senna Van Walstijn quickly regained the lead, before widening the gap as the laps went by. By taking a solid lead against a field that was as strong in terms of numbers as it was in terms of quality, the Dutchman showed that he and his Sodi-TM will be a force to be reckoned with in the season's major events. Emilien Denner lacked success at Franciacorta, but Giuseppe Palomba put in a brilliant Final run to climb from 6th to 3rd place and complete the podium.

This double podium was not the only source of satisfaction for Sodikart and CPB Sport, as Jean Nomblot finished 6th, Matteo Spirgel 9th and Arthur Poulain 12th, the three drivers having climbed five, four and seven places respectively. A little further back, Tim Locati moved up from 33rd to 17th!

Senna Van Walstijn has taken the lead in the WSK Open Series, which will be played out in May at La Conca. This competitiveness is also due to the work of the TM Kart factory, engine manufacturers Sani Compétition and Galiffa Kart, the organisation put in place and all the technicians who took care of the preparation of the equipment throughout the event.

Victoire, double podium et tir groupé révélateur pour Sodikart en KZ2

La WSK Open Series 2024 a commencé à Franciacorta avec un important effectif de 82 pilotes dans la catégorie KZ2 et un sensationnel résultat d’ensemble pour la marque Sodikart : victoire pour Senna Van Walstijn, deux châssis Sodi sur le podium et six dans le top-12 ! L’équipe française avec l’appui de CPB Sport ont fourni un matériel particulièrement performant à leurs pilotes lors de ce grand rendez-vous international.

Van Walstijn impérial des manches à la finale

Trois semaines après la victoire d’Arthur Poulain au Trophée Andrea Marguti à Lonato, l’ensemble Sodi-TM n’a pas tardé à renouer avec la victoire. Sur le tracé de Franciacorta qui rassemble de nombreuses difficultés, avec ses courbes rapides, ses freinages violents et des moyennes sur un tour à plus de 100 km/h, le châssis Sodikart s’est avéré d’une efficacité redoutable. Avec quatre victoires sur cinq, Senna Van Walstijn prenait le leadership après les manches de qualification, qui voyaient aussi Emilien Denner et Giuseppe Palomba s’imposer.
Regroupés dans la préfinale A, Van Walstijn, Denner et Palomba terminaient respectivement 1er, 3e et 4e, avec le meilleur tour en course pour Denner. Le rythme très élevé imposé à l’épreuve par les pilotes du team officiel Sodikart n’allaient pas baisser d’intensité en finale, bien au contraire.

Un travail d’équipe victorieux

Devancé en début de finale par son principal rival, Senna Van Walstijn reprenait rapidement l’avantage, avant de creuser l’écart au fil des tours. En s’imposant avec une solide avance face à une concurrence aussi quantitative que qualitative, le Néerlandais a montré qu’il allait falloir compter sur lui et sur son Sodi-TM lors des prochains grands rendez-vous de la saison. La réussite a fait défaut à Emilien Denner à Franciacorta, mais Giuseppe Palomba a réussi une brillante finale pour passer de la 6e à la 3e place et compléter le podium.

Ce double podium n’était pas la seule satisfaction chez Sodikart et CPB Sport, puisque Jean Nomblot terminait 6e, Matteo Spirgel 9e et Arthur Poulain 12e, les trois pilotes ayant réussi des remontées respectives de 5, 4 et 7 places. À peine plus loin, Tim Locati est quant à lui revenu de la 33e à la 17e position !

Senna Van Walstijn a pris la tête de la WSK Open Series, qui se jouera en mai à La Conca. Cette compétitivité est également à mettre au crédit du travail de l’usine TM Kart, des motoristes Sani Compétition et Galiffa Kart, de l’organisation mise en place et de tous les techniciens qui ont soigné la préparation du matériel durant toute l’épreuve.
